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Yerel yönetim çalışmaları merkezi yönetimin önüne geçmiş durumda.

Ordu ili geneline bakıldığında Ordu büyükşehir belediyesi 19 ilçenin tamamında arı gibi
çalışmalar yapıyor.

Her ilçede, her mahallede, her caddede büyükşehirin “çalışma levhasını” görmek mümkün.

Bu organizasyonun başında Ordu Büyükşehir Belediye Başkanı Hilmi Güler var.

Hilmi Güler enerji bakanlığı yaptığı dönemlerden bu yana devlet tecrübesi olan, yatırımcı ve
projeci bir kişilik.

Bu tecrübe Ordu’ya yansıyor.
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Ordu’nun gelecek vizyonuna katkı sağlıyor.

Ordu’nun altyapı sorunlarını çözüyor.

Üstyapıya geçişin önünü açıyor.

Örneğin; “Bolaman Havzası Projesi” Hilmi Güler’in eseri olacak.               

Proje, cumhurbaşkanımızın onayını almış durumda.

Projenin başlaması adına önemli bir onay.

Bu proje 7-8 ilçeyi doğrudan ilgilendiriyor. Çoğu sorunun direkt çözümünü sağlayacak.
İlçelerimizin beklentilerini karşılayacak.  

Biliyoruz ki; büyükşehir beledeyeleri güvenlik ve sağlık hizmetleri dışında tüm alanlarda
yatırımcı pozisyonunda.

Yetkisi ve bütçesi var.

Parası ve imkanı var.

Kaynakları geniş.
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Dolayısıyla Sayın Hilmi Güler bu görevde olması nedeniyle tecrübesi mukabilinde bu yatırımları
ve planlamaları başarıyla yürütüyor.

Şu bir gerçek; Ordu ili gerçekten hizmete ihtiyacı olan bir il. Dağınık coğrafyasıyla her tepenin
başında kümelenmiş konutlarla bezenmiş bir il. Adam arazisinin başına gelmiş evini kondurmuş
bir imardan oluşan il.

Bunca dağınıklığa hizmet götürmek de başlı başına bir başarı gerektiriyor.

Hilmi Güler işte böyle bir coğrafyanın büyükşehir belediye başkanı.

Herkesi mutlu etmesi mümkün mü?

Asla olamaz.

Hilmi Güler’de her ne kadar başarılı olursa olsun şikayet eden bir kesim tabii ki olacaktır.

Ancak yapılan hizmetlerden mutlu olan ciddi bir çoğunluk varsa, gerisi teferruattan ibarettir.

Genel anlamda yerel yönetim çalışmalarından “ciddi şikayetlerin olmadığına” alenen tanık
oluyoruz. Şikayet eden, hizmet gelmedi diyene rastlamak pek mümkün değil.

Demek ki; Hilmi Güler “istisnalar hariç” ikibuçuk yıllık başkanlığı döneminde, yani ilk yarıda
karnesi iyi durumda olan bir öğrenci profili sergiledi. Umarız ki; görev süresi bitiminde de bu
analizleri yapma fırsatımız oluşur.
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İsteriz ki hep başarılı olsun. Çünkü Hilmi beyin başarılı olması demek ilimizin hizmet
beklentilerinin karşılık bulması demektir...

*             *             *

FATSA ADD YÖNETİCİLERİ ZİYARETİ

Fatsa Atatürkçü Düşünce Derneği (ADD) yöneticileri geçen Cuma günü gazetemiz bürosunu bir
ziyaret gerçekleştirdiler.

Aslında geç kalınmış bir ziyaretti.

30 Aralık 2020 tarihinde baypas ameliyatım vesilesiyle geçmiş olsuna geleceklerdi. Bir iki
teşebbüs olmasına rağmen buluşamamıştık.

Olsun bu güne nasipmiş.

Değerli yöneticilerime teşekkür ediyorum.

İyi de oldu ziyaretleri.

Gündemi konuştuk.

ADD bilindiği gibi sosyal demokrat kişiliklerin yönetiminde olduğu bir dernek.

Fatsa’da da öyle. Gelen dostlarım da sosyal demokrat sahsiyetler.
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Dolayısıyla biraz muhalefet ağırlıklı sohbet ettik.

Demokrasilerde muhalefet önemli bir aktör. Eksikliklerin ortaya çıkarılmasında rolü büyüktür.

Eleştirir.

Ancak her yapılanı eleştirmemeli.

Türk siyasetinde son zamanlarda muhalefetin her şeyi eleştirmek gibi bir duruşu var. AK Parti
iktidarı ne yaparsa yapsın eleştiriliyor.

Oysa doğru yapılana doğru demek gerekir. Bu olgunlukta olunursa muhalefet kendisine
olabilecek güven duygusunu da arttırır.

Ülkemizdeki yönetim şeklini son zamanlarda hepimiz eleştiriyoruz.

Ekonomik krizden dolayı toplumun fakirleştiğini de...

Emeklinin, işçinin, memurun, esnafın, üreticinin zor günlerden geçtiğini de...

Demokratik kazanımlarımızdan taviz verildiğini de...

Konuşuyoruz.

 5 / 6



HİLMİ GÜLER; İSTERİZ Kİ HEP BAŞARILI OLSUN
Salı, 22 Haziran 2021 14:10 - 

Ancak anketlerde birinci partinin halen AK Partinin çıktığını da.

O halde muhalefetin kendine çeki düzen vermesini de söylemeliyiz, tartışmalıyız.

Öyle de oldu.

ADD’li yöneticilerle görüşlerimizi karşılıklı paylaşmış olduk.

Şube başkanı Kemal Altuntaş ve yöneticiler Kemal Koç, Şeref Calay ve Ahmet Çırpan
dostlarıma tekrar teşekkür ediyorum...
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